
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 20/04/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 
  
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών  
 
 
ΘΕΜΑ:  «Με την ανοχή της Διεύθυνσης Δασών Αιτωλοακαρνανίας & του Δασαρχείου 

Ναυπάκτου στο Μακρύορο Ναυπακτίας αφανίζεται αιωνόβιο ελατόδασος για να 
μπουν ανεμογεννήτριες» 

 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Όπως μας πληροφορεί δημοσίευση τοπικής ιστοσελίδας της Αιτωλοακαρνανίας στο 
διαδίκτυο, αλλά και μέλη της ένωσης πολιτών «Ανεξάρτητοι – Ενεργοί Πολίτες 
Αιτωλοακαρνανίας», αφού καταστράφηκαν και ισοπεδώθηκαν μια για πάντα τα 
βουνά Πεταλάς (με Καταφύγιο Άγριας Ζωής), Χιονάκι και Γάβροβο (με Ζ.Ε.Π. & 
περιοχή «Natura») του Δήμου Αμφιλοχίας, στην Αιτωλοακαρνανία, το 2018, ο 
επιχειρηματικός όμιλος που πρωταγωνίστησε σε όλα τα παραπάνω και δραστηριοποιείται 
στην εγκατάσταση και εκμετάλλευση ανεμογεννητριών, όπως καταγγέλλει το ανωτέρω 
άρθρο, επέστρεψε ξανά στην Αιτωλοακαρνανία για να συνεχίσει το κατάπτυστο (όπως το 
χαρακτηρίζουν οι ανωτέρω) «έργο» του, αυτήν την φορά, διαγράφοντας δια παντός από τον 
χάρτη, ακόμα ένα παρθένο βουνό: το Μακρύορο Ναυπακτίας. Ο αρθρογράφος του ανωτέρω 
άρθρου αναρωτιέται, τι είδους “πράσινη ανάπτυξη” είναι αυτή που καταστρέφει το 
περιβάλλον. Από τις 28 Μαΐου 2003, όταν εκδόθηκε από την «ΡΑΕ» η άδεια παραγωγής για 
τον εν λόγω αιολικό σταθμό, μέχρι σήμερα, όπως αναφέρεται στο άνω άρθρο, δεν 
ειδοποιήθηκε ποτέ κανείς για τις προθέσεις της εταιρίας, ούτε και για 
την περιβαλλοντική καταστροφή, που κλιμακώθηκε στη Ναυπακτία, από τον Σεπτέμβριο του 
2020!  
 

Ο ανωτέρω αρθρογράφος αναρωτιέται, πόσα έλατα αντιστοιχούν σε μια ανεμογεννήτρια, 
διότι στην περίπτωση του Μακρύορου τα κομμένα και αποψιλωμένα έλατα, προκειμένου να 
εκχερσωθεί ο χώρος εγκατάστασης των ανεμογεννητριών αλλά και οι δρόμοι πρόσβασης, 
είναι υπερβολικά πολλά. Χαρακτηριστικά, το πυκνό ελατόδασος που τελικά καταστράφηκε, 
όπως αναφέρει το άνω άρθρο, θα το ζήλευαν ακόμα και οι Άλπεις, ενώ οι  μπουλντόζες που 
άνοιξαν δρόμο στο βουνό από την θέση «Παπαδιά», προκειμένου για την πρόσβαση στο 
αιολικό πάρκο, εκχέρσωσαν έναν ευρύ χώρο δάσους, εντός του οποίου εγκαταστάθηκε οδικό 
δίκτυο μήκους 9 χιλιομέτρων, συνολικά, όπως καταγράφεται στην ανωτέρω δημοσίευση!  
 

Τέλος, το ανωτέρω δημοσίευμα καταγγέλλει την διπρόσωπη στάση της τοπικής 
αυτοδιοίκησης της περιοχής στην ανωτέρω υπόθεση, αναφέροντας ότι, οι εκπρόσωποί της, 
ενώ, αρχικά, δήλωναν ότι δεν συμφωνούν με την «άναρχη εγκατάσταση αιολικών», από την 
άλλη, κανονίζουν συναντήσεις με τους προέδρους των Τοπικών Κοινοτήτων για να τους 
ενημερώσουν σχετικά με τα «οφέλη» που θα αποκομίσουν από την καταστροφή του 
Μακρύορου, παίζοντας τον ρόλο του «dealer» μεταξύ τοπικής κοινωνίας και εταιριών ΑΠΕ! 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 
 
 

https://www.proionta-tis-fisis.com/?s=%CE%B1%CE%B9%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CE%BA
https://www.proionta-tis-fisis.com/?s=%CF%80%CE%B5%CF%81%CE%B9%CE%B2%CE%AC%CE%BB%CE%BB%CE%BF%CE%BD
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

 

1. Λήφθηκε υπόψη και με ποιο άλλοθι κατέστη επιτρεπτή η προοπτική της καταστροφής 

τεράστιων εκτάσεων ελατοδάσους, κατά την έκδοση της σχετικής «Απόφασης Έγκρισης 

Περιβαλλοντικών Όρων», προκειμένου για τα έργα εκχέρσωσης, τόσο των χώρων 

εγκατάστασης των ανεμογεννητριών στο Μακρύορο Ναυπακτίας, όσο και για την διάνοιξη του 

σχετικού οδικού δικτύου πρόσβασης στο ανωτέρω αιολικό πάρκο;  

 

2. Τί προβλέπεται για τις ως άνω ανεμογεννήτριες, όταν περάσει το όριο “ζωής” τους και 
ποιος είναι επιφορτισμένος με την ευθύνη της περισυλλογής και απομάκρυνσης από το 
Μακρυόρος των αχρηστευμένων υλικών τους, κατόπιν του τέλους του ως άνω 
προβλεπόμενου χρονικού διαστήματος ορίου “ζωής” τους; 

3. Υπήρξαν αντιδράσεις και έγγραφες διαμαρτυρίες από τους φορείς τοπικής αυτοδιοίκησης, 
εντός των ορίων των οποίων προχώρησε η ανωτέρω επένδυση, προκειμένου για την 
αποτροπή της ως άνω περιβαλλοντικής καταστροφής και ποια είναι τα στοιχεία ταυτοποίησης 
των σχετικών εγγράφων; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

 




